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De fractie wenst  jullie allereerst fijne kerstdagen toe                                                                       
en een goed en gezond 2019!                                         
 
Een jaar met belangrijke 2 belangrijke verkiezingen:                                                                      
20 maart voor de Provinciale Staten en indirect voor de Eerste Kamer 
en voor de Waterschappen.                                                                             
23 mei voor het Europees Parlement. 
                                                                                                                                                             
                                                                                                                                                             

Op vrijdag 30 november heeft de fractie de leden op informele manier 
bijgepraat over actuele zaken. Het was een goed bezochte en gezellige 
bijeenkomst. Het stamppotbuffet en de nazit werden gewaardeerd. In dit 
fractiebericht wat nieuws en zaken uit de afgelopen maanden. 
Het is op een wat andere manier opgezet. Via facebook : 
www.facebook.com/GroenLinks Berkelland, kun je al veel over de inbreng 
van onze fractie lezen. Hier nu een andere aanpak. We horen graag jullie 
mening. 
 
  
 

Dilemma’s 
Vaak is de politiek minder zwart wit dan op het eerste gezicht lijkt. Daarom een aantal 
dilemma’s waar de fractie in de afgelopen maanden mee te maken kreeg.  
Maar eerst vooraf dit. De gemeenteraad en college hebben een andere bezetting 
gekregen na de verkiezingen. De rollen van sommigen zijn omgekeerd(D66 nu 
oppositie, VVD coalitie) en nieuwe mensen roeren zich op andere wijze. Opgemerkt kan 
worden dat coalitie/oppositie sterker is aangezet en minder samenwerkend zijn. Dat 
brengt soms nogal rumoer teweeg, wat de inhoud van besluiten niet altijd goed doet. De 
fractie van GroenLinks kiest er voor om zich niet in een ’blok’ te plaatsen. We kiezen 
zelfstandig onze standpunten met het verkiezingsprogramma als insteek. Onafhankelijk 
en met ons eigen GroenLinks geluid: groen, sociaal, verbindend. 
 

Needse Berg: wel/geen varkensstal 
Om veel redenen is het bouwen van megastallen geen goed idee: milieuschade, 
aantasting landschap, dierenwelzijn, geur en gezondheid. Echter op grond van 
bestemmingsplannen hebben boeren het recht om een plan voor de bouw van zo ’n stal 



in te dienen. Het helpt daarbij niet dat in Berkelland nog steeds hele oude 
bestemmingsplannen van kracht zijn. Een nieuw bestemmingsplan buitengebied is 2 
jaar geleden door de Raad van State afgekeurd. Een nieuw plan is in de maak. 
Verwacht: 2020 
Daarom kan nu een boer een bouwplan voor een varkensstal op de flank van de 
Needse Berg indienen. Bewoners in de lintbebouwing aan de Diepenheimseweg 
hebben al massaal protest aangetekend. De boer heeft rechten. De buurt wil het niet. 
Kortom: een dilemma. In maart 2018, net voor de verkiezingen heeft Paul Knuvers 
namens GroenLinks een initiatiefvoorstel ingediend. Alle partijen, m.u.v. de VVD, 
stemden voor. Dit voorstel nam een zgn. ‘voorbereidingsbesluit’ waardoor er binnen 1 
jaar voor de plek een nieuw bestemmingsplan moet komen, dat de bouw van een 
varkensstal voorkomt. In januari en februari wordt er een voorstel ter bespreking 

aangeboden door het college. Wij gaan er voor, om de bouw van een grote varkensstal 
midden tussen woningen te voorkomen. 
Ook hopen we dat de Raad van State binnenkort zal uitspreken, dat Nederland de 
zogenaamde PAS regeling (waarin de uitstoot van stikstof is geregeld) niet meer mag 
toepassen. Dan kan de bouw van nieuwe stallen op grond van 
natuurbeschermingswetten waarschijnlijk worden tegengehouden.  
 

Sloop HEMA pand Borculo 
Het oude winkelpand van de HEMA in Borculo staat leeg. Het college stelde de 
gemeenteraad voor het gebouw te kopen en te slopen. Op die plek zouden dan 
parkeerplaatsen met groen en waterberging komen. Een ondernemer wilde het pand 
ook kopen en er een dansschool in vestigen. 
Het pand is in slechte staat. Wat is wijsheid: slopen en parkeerplaatsen realiseren of 
een ondernemer een kans geven? 
Uiteindelijk koos de fractie, na wikken en wegen, voor sloop en wil er op toezien dat na 
realisatie van de parkeerplaatsen er elders in Borculo parkeerplaatsen worden 
opgeheven. Voor de ondernemer van de dansschool (Loes Gersen) wordt gezocht naar 
een andere locatie. 
 

Kinderpardon 
Geen dilemma voor GroenLinks, schijnbaar wel voor CDA, VVD en D66. Inhakend op 
de landelijke actie van o.a. Tim Hofman diende Gemeentebelangen, samen met ons 
een motie in om de staatssecretaris en de rest van ‘Den Haag’ op betere gedachten te 
brengen. Het gaat om 400 kinderen die al langer dan 5 jaar in Nederland opgroeien en 
integreren. De 3 fracties stemden tegen met als argument dat dit Haags beleid is. In 
bijna 200 gemeenten steunden D66 bijna overal, CDA vaak en zelfs de VVD af en toe, 
wel vergelijkbare moties. Helaas heeft de gemeenteraad nu, als onze 
volksvertegenwoordiging, geen boodschap die richting kunnen sturen. We vinden dit 
onbegrijpelijk en zoiets vergeet je ook niet snel.  

 
Wist u dat: 

1. Burgers wel degelijk invloed op beleid kunnen hebben? Een buurman van Jan Lenselink 
klaagde over kwaliteit van de VRIGA fietspaden (fietspaden naast zandwegen) in 
Berkelland. Het college nam een motie van GroenLinks over en komt met een plan om 
die fietspaden op te knappen.  

2. Een motie van Gemeente Belang en GroenLinks, waarin de Duitse overheid wordt 
opgeroepen kernafval veilig op te slaan en kernafval transporten naar Ahaus te stoppen, 
door de gemeenteraad van Berkelland is aangenomen. 



3. Paul Knuvers vragen heeft gesteld over de herbeplanting van bomen door het nieuwe 

crematorium in Haarlo. Die bomen wel geplant zijn maar Paul tijdens het hardlopen de 
boompjes niet kon zien omdat ze door struweel zijn overwoekerd en maar 80 cm. hoog.  
Vooral vraagt hij een overzicht van natuurcompensaties de afgelopen jaren. Is hierop 
voldoende toezicht en wordt er gehandhaafd? In januari komt het overzicht. 

4. Leo Morren zijn aantekeningen voor de laatste raadsvergadering had vergeten maar 
volgens collega raadsleden zijn inbreng daarom beter was.  

5. Leo zich ook heeft ingespannen om, samen met andere fracties, de wethouder zover te 
krijgen dat de rente bij de Stadsbank voor leningen van bijna 10% naar 5% gaat. Dat is 

gelukt! Het werk waar Stefan Nijhuis al mee was begonnen is op dit punt afgerond. Nu 
nog een beter en ruimhartiger armoedebeleid. 

6. Andra Weg een informatieavond over de omgevingswet opende met een gedicht omdat 
het (bijna) Sinterklaas was. 

7. Andra ook voor elkaar heeft gekregen, dat er en goede discussie komt over de inkoop 
van echt groene energie door de gemeente. En liefst Achterhoekse energie. Nu gebeurt 
dit via Gazprom (!) en DVEP (een fossiele leverancier). 

8. Janet Duursma uit Haarlo lijsttrekker voor GroenLinks is bij de provinciale 

verkiezingen. U kunt dus op een vrouw en een plaatsgenoot stemmen. Overigens: helpt 
u ook een handje bij de campagne?  

9. De fractie u binnenkort gaat oproepen om op 16 februari gezamenlijk naar het 
GroenLinks congres in Zwolle te gaan?  

10. De GroenLinks fractie participeert in een rechtszaak tegen de komst van een 
mestvergister op industrieterrein De Laarberg in Groenlo. Die grote mestfabriek 
stimuleert het houden van meer dieren. Je hebt er mest voor nodig (jaarlijks 450.000 
m3). Neemt veel plek op het industrieterrein in. Plek die milieuvriendelijke bedrijven niet 
meer kunnen gebruiken. Bezorgt geur- en verkeersoverlast en zo nog wel wat. 
Ook verbruikt ze veel energie en kan een gevaar voor het milieu vormen. 
De rechtszaak kost geld. Voor onze fractie ruim € 1.000,--. Er is een beperkt budget 
voor. U kunt ons financieel steunen door een bedrag te storten op banknummer NL86 
TRIO 0379254328 t.n.v. Stichting Fractie GL Berkelland o.v.v. mestvergister.    

 
 

Voor vragen en / of opmerkingen kun je contact opnemen met Jan Lenselink, 
fractieondersteuner op telefoonnummer 0573 452827 of per mail 

j.lenselink@gemeenteberkelland.nl. 
 

 
Andra vertelt een deel van de leden over haar raadsactiviteiten.  
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